



March 3, 2020

Presidential Primary Election

IF

THEN



If I am registered with one of the following political parties:

- American Independent
- Democratic
- Peace and Freedom
- Green
- Libertarian
- Republican



I will receive a ballot for my political party.



If I am registered as a “No Party Preference” voter



I will receive a nonpartisan ballot but I can request a ballot from one of the following political parties:

- American Independent
- Democratic
- Libertarian

Choosing to participate in a party’s primary in this election will not change my registration status as a No Party Preference voter.

I may request one of the above ballot choices by emailing registrar@smcacre.org, calling 650.312.5222 or writing/visiting the Registration & Elections Division at 40 Tower Road.

I may also make a request in person at any Vote Center up to 29 days before Election Day. To avoid long wait times, I may visit a Vote Center before Election Day.



If I am registered as a “No Party Preference” voter and I want a ballot from one of the following political parties:

- Green
- Peace and Freedom
- Republican

These political parties require voters to register with their party in order to vote for their presidential candidates.



I must re-register with that party.

I can go to www.registertovote.ca.gov or pick up a Voter Registration Card at a library, city/town hall or post office.

The deadline to re-register online or by mail is February 18. I may re-register at any Vote Center through Election Day.



If I am registered with a political party but want a ballot from a different party



I must re-register.

I can go to www.registertovote.ca.gov or pick up a Voter Registration Card at a library, city/town hall or post office.

The deadline to re-register online or by mail is February 18. I may re-register at any Vote Center through Election Day.



馬克 邱吉(MARK CHURCH)辦公室
首席選舉官兼估值官-縣書記官-紀錄官
登記註冊與選務處

2020年3月3日 總統初選

如果

那麼



如果我已登記為以下一個政黨的選民：

- 美國獨立黨
- 民主黨
- 和平與自由黨
- 綠黨
- 自由黨
- 共和黨



我將收到該黨的選票。



如果我已登記為“無政黨傾向”選民



我將收到無黨派選票，但我可以要求得到以下一個政黨的選票：

- 美國獨立黨
- 民主黨
- 自由黨

在這次選舉中選擇參與一個政黨的初選，將不會改變我的無政黨傾向選民登記狀態。

我可以透過電郵 registrar@smcacre.org、致電 650.312.5222 或致函/前往 40 Tower Road 登記註冊與選務處索取以上一個政黨的選票。

我也可以最早在選舉日之前29天到任何投票中心親自索取選票。為避免長時間等待，我可以在選舉日之前去投票中心。



如果我已登記為“無政黨傾向”選民並想要以下一個政黨的選票：

- 綠黨
- 共和黨
- 和平與自由黨

這些政黨要求先登記為該黨選民，才可以投票選該黨的總統候選人。



我必須重新登記為該黨選民。

我可以到 www.registertovote.ca.gov，或在圖書館、市/鎮政廳或郵局獲取一張選民登記卡。

上網或透過郵寄重新登記的截止日期為2月18日。直至選舉日，我都可以在任何投票中心重新登記。



如果我已登記為一個政黨的選民，但想要另一個政黨的選票



我必須重新登記。

我可以到 www.registertovote.ca.gov，或在圖書館、市/鎮政廳或郵局獲取一張選民登記卡。

上網或透過郵寄重新登記的截止日期為2月18日。直至選舉日，我都可以在任何投票中心重新登記。

請致電或簡訊：650.312.5222 電郵：registrar@smcacre.org

網址：www.smcvote.org [@smcvote](https://www.instagram.com/smcvote)